
 

Zápis z výboru MO LTM 2. 11. 2015 
 

Pošta: 

 Zaslány zápisy MS Bohušovice, Doksany a Lovosice. 

 SÚS: zaslána studie “Monitoring plůdku ryb ČR“ od Akademie věd ČR za rok 2015; dále zaslány 

pokyny k prodeji povolenek na rok 2016 (nově možnost prodeje krátkodobé povolenky); 

 Ceny povolenek a známek pro rok 2016 zůstávají stejné, tedy: 

- známka  400,- 

- MP  1350,- 

- PP  1400,- 

- CMP  2100,- 

- CPP  2150,- 

 Hospodářské prověrky pro rok 2015 proběhnou na RD dne 2. 12. 2015 od 12:00hod. 

 

 

 

Různé: 

 

Krpeš: 

 Cesťáky RS v hodnotě 800,- odevzdat do konce listopadu. 

 SUS navázala spolupráci s povodím Labe ohledně min. průtoků vody přes jezy. Dále bude 

zahájena expozice rybářství, zaměřená na ryb. mládež - hrad Jimlín (okres Louny). 

 Ukončení prac. poměru pí. Šofrové (účetní SUS). 

 

Čurda: 

 Seznámil s probíhajícími výlovy a vysazováním ryb do revírů následně: 

 10.10. - proběhl výlov v Třebušíně, ryba byla vysazena následně: kapr 2342ks/2342kg 

pískovna VŽ; štika 100ks/30kg pískovna VŽ; štika 90ks/32kg Labe 8 a 90ks/31kg Labe 

9; lín 205ks/41kg Labe 9 a 205ks/41kg  Labe 10; bílá ryba 1420ks/142kg pískovna VŽ.   

 10.10. - dodávka kapra od MO N. Bor vysazen kapr o prům. váze 1,2kg následně: 

1800ks/2160kg Labe 10, 200ks/240kg Ohře 1a 500ks/600kg  Labe 8; 

 17.10. - proběhl výlov Po v Dolní Vysoké, sloveno 321ks Po o prům. délce 16cm, 

vysazeno do Úštěckého potoka. 

 18.10. - dodávka kapra z MO Mimoň, vysazen následovně: 2000ks/1956kg Labe8; 

277ks/253kg Sulejovice; 200ks/194kg Býčkovice a 100ks/97kg Konojedy. 

 20.10. - dodávka candáta z MO N. Bor prům. 13cm, rozdělen následovně: 3000ks 

pískovna VŽ; 2000ks Labe 8; 2200ks Labe 9; 2250ks Labe 10 a 1000ks Ohře1.  

 Dále vysazen lipan o prům. délce 12cm v počtu 100ks na Úštěcký potok a PD (tržní ryba) 

v počtu 100ks a váze 39 kg opět do Úštěckého potoka. 

 Školení nových členů proběhne dne 6. 11. od 17:00hod na RD. 

 

Antuš: 

 Informoval o nevydání povolenky zdarma na rok 2016  pro Valtra Hanzlíka.. 

 

Novák: 

 Informoval o pytlačení na Úštěckém potoce. 

 

Šťástka: 

 Seznámil výbor s materiálem od AOPK ohledně CHO Dolní Poohří (problematika jezů a MVE). 

 Dále seznámil výbor s problematikou jezu a stavby MVE  v Hostenicích. 

    

Bulant 

 Hlášení čistotářů, odevzdat do příští výborové schůze MO.  


